
KS Vevče-Zg.Kašelj
• 2. seja nove skupščine kra-
jevne skupnosti

Dne 13. novembra je predsednik
Tone Bogataj sklical drugo sejo
skupščine KS. ki je bila delno name-
njena še konstituiranju in kadrov-
skim spremembam v organih za SLO
in dmžbeno samozaščito v KS. večji
del pozornosti pa so namenili refe-
rendumu za IV. samoprispevek. pri-
pravi plana za prihodnje leto in raz-
pravi o osnutku prostorske ureditve
KS. ki je ta čas objavljen v Delegat-
ski tribuni med gradivi za sejo občin-
ske skupščine. Prav o slednjem je
slekla zavzeta razprava. ki je na
koncu zadolžila delegacijo za zbor
KS. da vziraja pri stališčih, ugotov-
ljenih nazboru krajanov in v komisiji
za komunalna vprašanja.

hodnje leto, ko se bo za sedanje de-
legate zaključil štiriletni mandat. Vo-
litve delegacij, volitve samoupravnih
organov KS in priprave ter izvedba
referenduma za IV samoprispevek so
bila izrazita torišča dela socialistične
zveze v letošnjem letu. Zmanjkalo je
časa in moči, da bi se več posvetili
delu uličnih odborov, društev in de-
legacij. Ugotovili pa so, da bi lahko
še več in predvsem bolje delali, če bi
imeli urejene temeljne funkcionalne
razmere v KS. Zato so kritično oceni-
li, da se potreba po tajniku krajevne
skupnosli odločno prepočasi rešuje.
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